



THE AWARD IN ACTION DURING COVID-19

Case Collection – Award Participant

在新冠肺炎爆发期间,如何继续奖项项目的活动

案例收集 - 奖项的参加者

Case studies help bring the Award to life. By sharing your experience as an Award participant, we can demonstrate just how unique the Award is to every young person who takes part.

案例分享带动奖项的活力。作为, 你的经验分享,可以向年轻人展示爱丁堡公爵国际奖(下称: 爱奖)的独特性。

By taking part in the Award, you are already doing amazing things to help build resilience in yourself and in your community. And we know there are a huge range of examples of how the Award is not only still in action during COVID-19 but that this resilience is needed now, more than ever.

通过参加这个奖项,你已经在做一些了不起的事情来帮助你自己和社区建立恢复力。在新冠肺炎爆发期间,社会更需要快速恢复的力量,而奖项案例分享,有助于社会注入正能量。

Please help to inspire the international Award community through this challenging time by sharing your Award experience through COVID-19 with us.

请与我们分享您在新冠肺炎爆发期间,参与奖项的经验,在这充满挑战的时刻帮助激励国际奖项界。







Tell us about your Award journey – why did you decide to start your Award? 說說你為什麼參加愛獎項目?	
What do you like about the Award? 你觉得这个奖怎么样?	
What do you find challenging about the Award? 你觉得这个奖项有什么挑战性?	
What sort of challenges are you facing in your day-to-day life, as a result of COVID-19? How has this impacted you? 新冠肺炎疫情,你在日常生活中面临着什么样的挑战?这对你有什么影响?	
Is the Award helping you to deal with any of these challenges? If so, how? 参加爱奖有助于你应对这些挑战吗? 如果是,怎么做?	
Have you had to adapt your Award activities as a result of COVID-19? If so, how? 你有没有因为疫情而调整你的颁奖活动?如果有,怎么做?	
Has anything remained the same? 有什么东西保持不变吗?	
Have you found any interesting solutions to help you continue with your Award during COVID-19? 你有没有找到任何有趣的解决方案来帮助你在疫情期间继续获奖?	



COVID-19 BRIEFING:



Are you using your Award (and particularly your Voluntary Service section) to help your community deal with the challenges of COVID-19? If so, how? 你是否利用参与爱奖的机会(特别是	
你的志愿服务项目)来帮助你的社区	
应对疫情的挑战?如果是,怎么做?	
Do you think being involved with the	
Award helps you and your community	
at this time? If so, how?	
你认为现在参与爱奖项对你和你的社	
区有帮助吗?如果有,怎么做?	
Do you have any other comments or	
ideas you would like to share?	
你还有其他的意见或想法想和大家分	
享吗?	

All case studies will need a case study release form signed by the participant and their parent/guardian if they are under 18 years old.

所有案例分享都需要一份由参与者及其父母/监护人(如果他们未满 18 岁)签署的案例分享 发布表。

Please email completed case study forms and accompanying photos and/or videos operations@intawardchina.cn

请将填妥的个案研究表格及随附的照片和/或视频电邮至 operations@intawardchina.cn

Note:

Video: Not more than 2 minutes, MP4 format;

Picture: more than 800 Pixel and with caption or elaboration with JPG format. If you write your story with pictures, the article not more than 1000 words

注意:

视频: 不超过 2 分钟, MP4 格式;

图片:必需超过 800 像素, JPG 格式。图片要有标题或摘要间解。

文章:文章不超过1000字,附带图片,请同时发送给我们Word和PDF格式。

